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Městys Drásov 
Zastupitelstvo městyse Drásov 
 
 
 

Z Á P I S 

ze zasedání Zastupitelstva městyse Drásov, 

konaného dne 23.11.2022, od 17:00 hodin 

 

 

 

Místo konání: budova sportovního zázemí č.p. 600, Drásov  

Přítomni: 11 členů  - zastupitelstvo městyse je usnášeníschopné 

  Ing. Eva Bilanová 

  Mgr. Martina Bočková 

 Bc. Martin Dvořák 

 Olga Frydrýšková 

 Ing. Tomáš Jaroš Ph.D. 

  doc. Ing. Radim Kolář Ph.D. 

  Mgr. Josef Lavička 

  Petr Plevač 

 Ing. Petr Straka 

  Ing. Lukáš Raichl 

  Mgr. Bc. Martina Špačková  

Omluveni:  4 členové  

 Jiří Krejsa 

  MUDr. Jaroslav Malášek 

 Ing. Jaroslav Podal  

 Zdeněk Sítař 

 

 

  

Navržený program jednání 

1. Schválení programu zasedání, určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu                                 

2.    Směna pozemku lokalita Trávnické  

3.    Bezúplatný převod pozemku p.č. 1609 do majetku Jihomoravského kraje  

4.  Koupě pozemku p.č. 2566/6, 2566/7 k.ú. Drásov 

5.    Investiční příspěvek svazku ČOV Drásov-Malhostovice 

6.    Schválení ručení k dlouhodobému úvěru u KB - odkanalizování Nuzířov 

7.  Rozpočtové provizorium roku 2023 

8.  OZV komunální odpady 

9.    OZV pyrotechnika 

10. Smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje DPS 

11. Příspěvek na financování systému IDS 

12. Rozpočtové opatření č. 5/2022 

13.  Projednání výpovědi smlouvy o společném školském obvodu 

14.  Stanovení limitu stravenkového paušálu 

15. Různé 
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1.   Schválení programu zasedání, určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

Zasedání Zastupitelstva městyse Drásov zahájila v 17:00 hodin a řídila starostka městyse Mgr. Martina 

Bočková. Sdělila přítomným řádné svolání a oznámení zasedání zastupitelstva městyse způsobem 

v místě obvyklým. Materiály pro jednání zastupitelstva byly rozeslány v elektronické podobě.  

Předsedající  z  prezenční  listiny  členů  zastupitelstva konstatovala  přítomnost 11  členů 

zastupitelstva (z celkového počtu 15 členů), Zastupitelstvo městyse Drásov je usnášeníschopné.  

Předsedající určila zapisovatelkou zápisu paní Ivu Štěpánkovou. 

Předsedající určila ověřovateli zápisu pana Ing. Petra Straku a paní Ing. Evu Bilanovou. 

Předsedající vyzvala zastupitele ke schválení navrženého programu jednání, případně k jeho doplnění 

nebo dalším připomínkám či návrhům. Nebyly vzneseny požadavky.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Drásov schvaluje program jednání. 

Hlasování: pro 11, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 1 bylo přijato 

 

 

 

Schválený program jednání 

1. Schválení programu zasedání, určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu                                 

2.    Směna pozemku lokalita Trávnické  

3.    Bezúplatný převod pozemku p.č. 1609 do majetku Jihomoravského kraje  

4.  Koupě pozemku p.č. 2566/6, 2566/7 k.ú. Drásov 

5.    Investiční příspěvek svazku ČOV Drásov-Malhostovice 

6.    Schválení ručení k dlouhodobému úvěru u KB - odkanalizování Nuzířov 

7.  Rozpočtové provizorium roku 2023 

8.  OZV komunální odpady 

9.    OZV pyrotechnika 

10. Smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje DPS 

11. Příspěvek na financování systému IDS 

12. Rozpočtové opatření č. 5/2022 

13.  Projednání výpovědi smlouvy o společném školském obvodu 

14.  Stanovení limitu stravenkového paušálu 

15. Různé 

 

 

 

2. Směna pozemku lokalita Trávnické  

V rámci výstavby dopravní a technické infrastruktury v lokalitě „Trávnické III“ je spol. Rezidence 

Trávnické s.r.o. navrženo dělení pozemků dle  GP č. 1332-188/2021 a následná směna části pozemků 

p.č. 2586/1, 2586/2 k.ú. Drásov. Směna části pozemků p.č. 2586/2 k.ú. Drásov o výměře  977 m2  

v k.ú. Drásov, zapsaných v katastru nemovitostí na LV č. 1 pro katastrální území Drásov, obec 

Drásov, okr. Brno-venkov, v současnosti využívány jako orná půda za část p.č. 2586/1 pozemky 

v majetku společnosti Rezidence Trávnické s.r.o. o rozloze 831m2 dle geometrického plánu GP č. 133-

188/2021. Městys Drásov směňuje dle GP č. 133-188/2021 pozemek p.č. 2586/1 část b, p.č. 2586/69 

část j  za pozemky p.č. 2586/72 část c, p.č.2586/71 část e, p.č. 2586/70 část g. Majetkoprávní záměr na 

směnu pozemků byl schválen Zastupitelstvem městyse Drásov 17.10.2022, zveřejněn na úřední desce 

8.11.-23.11.2022. 

 

Materiál uvedla Mgr. Bočková, otevřela rozpravu. 

K materiálu neproběhla diskuse.  
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Drásov schvaluje směnu dle GP č. 1332-188/2021, pozemek p.č. 2586/1 část 

b, p.č. 2586/69 část j - pozemky v majetku Městyse Drásov za pozemky p.č. 2586/72 část c, p.č. 

2586/71 část e, p.č. 2586/70 část g - pozemky v majetku Rezidence Trávnické s.r.o.  

Hlasování: pro 11, proti 0, zdržel se 0  

Usnesení č. 2 bylo přijato 

 

 

 

3. Bezúplatný převod pozemku p.č. 1609 do majetku Jihomoravského kraje  

Městysi Drásov je JmK předkládána žádost o bezúplatný převod pozemku p.č. 1609 k.ú. Drásov o 

výměře 533 m2, druh pozemku ostatní plocha, silnice. Výše uvedený pozemek je součástí zastavěného 

tělesa silnice  Drásov - Všechovice. Majetkoprávní záměr byl schválen Radou městyse Drásov 

26.10.2022, zveřejněn na úřední desce 31.10.2022-16.11.2022. 

 

Materiál uvedla Mgr. Bočková. Otevřela rozpravu. 

K materiálu neproběhla diskuse.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Drásov schvaluje bezúplatný převod pozemku p.č. 1609 v k.ú. Drásov do 

majetku Jihomoravského kraje. 

Hlasování: pro 11, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 3 bylo přijato 

 

 

 

4. Koupě pozemku p.č. 2566/6, 2566/7 k.ú. Drásov 

Městysi Drásov byl majiteli pozemků p.č. 2566/6, 2566/7  k.ú. Drásov předložen návrh na prodej 

těchto pozemků o výměře 2 m2 a 2 m2, orná půda.  V rámci probíhající revize pozemků  Katastrálního 

úřadu v k.ú. Drásov, budou pozemky přiřazeny k ostatní ploše resp. k veřejnému prostranství ulice 

Průmyslová. Vlastníkem pozemku p.č. 2566/6 je firma Eighty four s.r.o. a pan Tomáš Heger, 

vlastníkem pozemku p.č. 2566/7 je firma Eighty four s.r.o. Kupní cena byla stanovena na 100,- 

Kč/parcela, celkem 200,- Kč. 

 
Materiál uvedla Mgr. Bočková. Otevřela rozpravu. 

K materiálu neproběhla diskuse. 

 
Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Drásov schvaluje koupi pozemků p.č. 2566/6 a p.č. 2566/7 k.ú. Drásov za 

celkovou částku 200,- Kč.  

Hlasování: pro 11, proti 0, zdržel se 0 

  Usnesení č. 4 bylo přijato 

 

 

 

5. Investiční příspěvek svazku ČOV Drásov-Malhostovice  

Svazek obcí ČOV Drásov-Malhostovice IČO: 70965528 požádal 16.11.2022 o poskytnutí investičního 

transferu ve výši 2 000 000,- Kč. Investiční transfer bude použitý na dofinancování investiční akce 

“Drásov-Malhostovice, II. etapa odkanalizování-stoková síť Nuzířov“. 

 

Materiál uvedla Mgr. Martina Bočková. Otevřela rozpravu. 
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K materiálu proběhla diskuse. V diskusi vystoupili Ing. Tomáš Jaroš, Mgr. Bočková, Ing. Straka, Ing. 

Bilanová. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Drásov schvaluje poskytnutí investičního transferu  ČOV Drásov-

Malhostovice v celkové výši 2 000 000,- Kč za účelem dofinancování inv. akce „Drásov- 

Malhostovice, II. etapa odkanalizování-stoková síť Nuzířov“. Zastupitelstvo městyse Drásov 

schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy na poskytnutí investičního transferu.  

Hlasování: pro 11, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 5 bylo přijato 

 

 

 

6. Schválení ručení k dlouhodobému úvěru u KB - odkanalizování Nuzířov  

Zastupitelstvu městyse je předkládán k projednání ručitelský závazek k dlouhodobému úvěru u KB na 

realizaci investiční akce „Odkanalizování obce Nuzířov“ dle indikativní nabídky.  

 

Materiál uvedla Mgr. Martina Bočková. Otevřela rozpravu. 

K materiálu neproběhla diskuse.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Drásov schvaluje poskytnutí zajištění ručitelským závazkem k dlouhodobému 

úvěru od Komerční banky, a.s., pro svazek ČOV Drásov-Malhostovice určeného na profinancování 

stavby „Drásov-Malhostovice, II. etapa odkanalizování, stoková síť Nuzířov“, objem úvěru 6 mil. 

Kč, splatnost úvěru do 31.10.2032, úroková sazba pohyblivá 1MPribor + 0,18% p.a. Zastupitelstvo 

městyse Drásov současně pověřuje starostku Mgr. Martinu Bočkovou k podpisu ručitelského 

závazku.  

Hlasování: pro 11, proti 0, zdržel se 0 

  Usnesení č. 6 bylo přijato 

 

 

 

7. Rozpočtové provizorim roku 2023 

Zastupitelstvu městyse je předkládáno rozpočtové provizorium roku 2023. 

 
Materiál uvedla Mgr. Martina Bočková. Otevřela rozpravu. 

K materiálu neproběhla diskuse.  

 
Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Drásov schvaluje rozpočtové provizorium na rok 2023 s platností od 

1.1.2023. V rámci rozpočtového provizoria budou především hrazeny výdaje spojené s provozem 

obce a chodem obecního úřadu, dále plnění vyplývající z již uzavřených smluv a pracovněprávních 

vztahů. Výdaje související s již zahájenými investičními akcemi a dotacemi. Výdaje na řešení 

výjimečných a krizových situací. Dále budou provedeny vratky nevyčerpaných dotací v rámci 

finančního vypořádání. Ostatní výdaje za jednotlivé měsíce roku 2023 po dobu rozpočtového 

provizoria nepřesáhnou jednu dvanáctinu výdajů rozpočtu schváleného pro předchozí rozpočtový 

rok a to do termínu schválení řádného rozpočtu městyse Drásov na rok 2023. 

Hlasování: pro 11, proti 0, zdržel se 0 

  Usnesení č. 7 bylo přijato 
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8.  OZV komunální odpady 

Zastupitelstvu městyse je předkládán návrh obecně závazné vyhlášky o místním poplatku za obecní 

systém odpadového hospodářství. 

 

Materiál uvedla Mgr. Martina Bočková. Otevřela rozpravu. 

K materiálu proběhla diskuse. V diskusi vystoupili doc. Ing. Kolář Ph.D., Ing. Straka, Mgr. Bočková, 

Bc. Dvořák, Ing. Bilanová, pan Plevač. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Drásov schvaluje obecně závaznou vyhlášku o místním poplatku za obecní 

systém odpadového hospodářství. 

Hlasování: pro 11, proti 0, zdržel se 0 

  Usnesení č. 8 bylo přijato 

 

 

 

9.    OZV pyrotechnika 

Zastupitelstvu městyse je předkládán návrh obecně závazné vyhlášky regulující používání zábavní 

pyrotechniky na všech místech v zastavěném území městyse Drásov.  

 

Materiál uvedla Mgr. Martina Bočková. Otevřela rozpravu. 

K materiálu proběhla diskuse. V diskusi vystoupili Bc. Dvořák, Mgr. Bočková, Ing. Straka, pan 

Plevač, Ing. Bilanová, Mgr. Bc. Martina Špačková. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Drásov schvaluje obecně závaznou vyhlášku, kterou se reguluje používání 

zábavní pyrotechniky. 

Hlasování: pro 11, proti 0, zdržel se 0 

  Usnesení č. 9 bylo přijato 

 

 

 

10. Smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje DPS 

Dne 3.11.2022 schválilo Zastupitelstvo Jihomoravského kraje žádost Městyse Drásov o poskytnutí 

dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje ve výši 500 000,- Kč v rámci dotačního programu Podpora 

výstavby domů s byty zvláštního určení v Jihomoravském kraji pro rok 2022-2023 na realizaci akce 

Domov pro seniory Drásov. Jedná se o dotaci na pořízení projektové dokumentace. 

 

Materiál uvedla Mgr. Martina Bočková. Otevřela rozpravu. 

K materiálu proběhla diskuse. V diskusi vystoupili Bc. Dvořák, Mgr. Bočková. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Drásov schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace ve výši 500 000,- Kč 

z rozpočtu Jihomoravského kraje č. JMK080009/22/ORR na realizaci akci „Domov pro seniory 

Drásov“.  

Hlasování: pro 11, proti 0, zdržel se 0 

  Usnesení č. 10 bylo přijato 

 

 

 

11. Příspěvek na financování systému IDS  

Zastupitelstvu městyse je předkládán návrh na schválení příspěvku na financování systému IDS JMK 

na rok 2023 ve výši 202 900,- Kč.  
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Materiál uvedla Mgr. Martina Bočková. Otevřela rozpravu. 

K materiálu proběhla diskuse. V diskusi vystoupili Ing. Straka, paní Frydrýšková. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Drásov schvaluje poskytnutí příspěvku na financování systému IDS JMK n 

rok 2023 ve výši 202 900,- Kč.  

Hlasování: pro 11, proti 0, zdržel se 0 

  Usnesení č. 11 bylo přijato 

 

 

 

12. Rozpočtové opatření č. 5/2022 

Zastupitelstvu městyse je předkládáno ke schválení rozpočtové opatření č. 5 roku 2022.  

 

Materiál uvedla Mgr. Martina Bočková. Otevřela rozpravu. 

K materiálu neproběhla diskuse.  

 
Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Drásov schvaluje rozpočtové opatření č. 5 roku 2022. 

Hlasování: pro 11, proti 0, zdržel se 0 

  Usnesení č. 12 bylo přijato 

 

 

 

13.  Projednání výpovědi smlouvy o společném školském obvodu 

Zastupitelstvu městyse je předkládán ke schválení návrh výpovědi smlouvy o vytvoření společného 

školského obvodu spádové školy pro základní  vzdělávání a to z důvodu nedostatečné kapacity v ZŠ  

Drásov v důsledku nárůstu počtu obyvatel v městysi Drásov. V základní škole se v letošním roce 

vzdělává 474 žáků. Rejstříková kapacita školy, kterou nelze v žádném případě překročit je 480 žáků. 

Škola se tedy k dnešnímu dni nachází na hranici své kapacity. V naší mateřské škole se k tomuto dni 

vzdělává 52 předškoláků, ve školce v Malhostovicích, jejichž děti patří do spádového obvodu naší 

školy, je dalších 12 předškoláků. Lze tedy očekávat, že k zápisu do prvních tříd přijde 64 dětí. I kdyby 

mělo 10 dětí ve školním roce 2023/2024 odklad školní docházky, bylo by nanejvýš vhodné 54 

budoucích prvňáků rozdělit do 3 prvních tříd. Pro tyto tři třídy však nemáme ve školní budově 

prostory. K 30.6.2023 sice odejde ze školy 59 deváťáků, kteří jsou rozděleni do třech malých tříd 

(maximální kapacita největší z těchto místností je 20 žáků), tyto prostory však plánujeme využít pro 

budoucí šesté třídy. V těchto třídách dlouhodobě přetrvávají nezdravé vztahy, proto nám bylo 

etopedem doporučeno početné třídy do šestého ročníku rozdělit. Pro první ročníky jsou tyto učebny 

velmi malé a tedy nevyužitelné. 

 

Materiál uvedla Mgr. Martina Bočková. Otevřela rozpravu. 

K materiálu proběhla diskuse. V diskusi vystoupili Ing. Straka, Mgr. Bočková, pan Plevač, Bc. 

Dvořák, Mgr. Bc. Martina Špačková, Ing. Bilanová, Ing. Jaroš, Mgr. Lavička, paní Frydrýšková. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Drásov schvaluje výpověď smlouvy o vytvoření společného školského obvodu 

spádové školy pro základní vzdělávání obci Malhostovice.  

Hlasování: pro 10, proti 0, zdržel se 1 

  Usnesení č. 13 bylo přijato 
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14.  Stanovení limitu stravenkového paušálu 

Zastupitelstvu městyse je předkládán návrh na změnu výše limitu vypláceného stravenkového paušálu 

zaměstnancům a starostce městyse Drásov. Stravenkový paušál bude zaměstnancům a starostce 

městyse Drásov vyplácen ve výši nejvyššího daného limitu pro peněžitý příspěvek na stravování podle 

zákoníku práce, který je příjmem od daně osvobozeným, pro dané období, za každý odpracovaný den. 

Limit pro vyplácení stravenkového paušálu je 4 odpracované hodiny v daném dni. Za dny práce 

z domu (homeoffice) se příspěvek na stravné neposkytuje. 

 

Materiál uvedla Mgr. Martina Bočková. Otevřela rozpravu. 

K materiálu proběhla diskuse. V diskusi vystoupili paní Frydrýšková, pan Plevač, Mgr. Bočková. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Drásov schvaluje změnu výše limitu vypláceného stravenkového paušálu 

zaměstnancům a starostce městyse Drásov, ve výši nejvyššího daného limitu pro peněžitý příspěvek - 

na stravování podle zákoníku práce, který je příjmem od daně osvobozeným, pro dané období, za 

každý odpracovaný den. Limit pro vyplácení stravenkového paušálu stanovuje za 4 odpracované 

hodiny v daném dni. Za dny práce z domu (homeoffice) se příspěvek na stravné neposkytuje. 

Hlasování: pro 10, proti 0, zdržel se 1 

  Usnesení č. 14 bylo přijato 

 

 

 

15. Různé  

 

Nevyrovnané závazky s TJ Sokol Drásov 

Zastupitelstvo městyse projednalo Smlouvu o spolupráci uzavřenou s TJ Sokol Drásov 26.11.2019 a 

její dodatek č. 1 uzavřený 30.9.2020. V rámci těchto smluv konstatuje zastupitelstvo městyse porušení 

smluvního závazku smluvní strany TJ Sokol Drásov o vložení věcného břemene ve prospěch městyse 

Drásov, kdy lhůta pro vložení břemene marně uplynula 30.11.2020. 

 

Materiál uvedla Mgr. Martina Bočková. Otevřela rozpravu. 

K materiálu proběhla diskuse. V diskusi vystoupili Ing. Bilanová, Bc. Dvořák, Ing. Straka, Ing. Jaroš, 

Mgr. Bočková. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Drásov stanovuje konečný termín k naplnění závazku smluvní strany TJ 

Sokol Drásov na 28.2.2023. Do tohoto termínu bude k nemovitosti Sokolovna Drásov č.p. 51 

vloženo věcné břemene, popř. bude podáno odstoupení od smlouvy o spolupráci ze strany městyse 

Drásov. 

Hlasování: pro 11, proti 0, zdržel se 0 

  Usnesení č. 15 bylo přijato 

 

 

 

Zastupitelstvo městyse projednalo Smlouvu o zápůjčce uzavřenou s TJ Sokol Drásov 8.7.2020 a její 

dodatek č. 1 uzavřený 23.9.2020. V rámci těchto smluv konstatuje zastupitelstvo městyse porušení 

smluvního závazku smluvní strany TJ Sokol Drásov o splacení dlužné částky ve výši 500 000,- Kč na 

účet městyse Drásov, kdy lhůta pro naplnění smluvního závazku marně uplynula 31.12.2021. 

 

Materiál uvedla Mgr. Martina Bočková. Otevřela rozpravu. 

K materiálu proběhla diskuse. V diskusi vystoupili pan Plevač, Bc. Dvořák, Ing. Petr Straka, Ing. 

Bilanová, Mgr. Bočková, Ing. Jaroš, Mgr. Lavička, doc. Ing. Kolář Ph.D. 
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Drásov stanovuje konečný termín k naplnění závazku smluvní strany TJ 

Sokol Drásov na 28.2.2023. Do tohoto termínu bude na účet městyse Drásov převedena dlužná 

částka ve výši 500 000,- Kč, nebo bude zahájeno jednání o převodu nemovitého majetku pozemek 

p.č. 304, který slouží jako garance předmětné půjčky do majetku městyse Drásov,  popř. jiný právní 

akt vedoucí k naplnění smluvní povinnosti TJ Sokol Drásov. 

Hlasování: pro 11, proti 0, zdržel se 0 

  Usnesení č. 16 bylo přijato 

 

 

 

Fit stezka Drásov  

Zastupitelstvu městyse je předkládán návrh na pojmenování nově vybudované naučné fit stezky po 

zesnulém panu Janu Svejkovském s názvem „Fit stezka Jeníka Svejkovského“ 

 

Materiál uvedla Mgr. Martina Bočková. Otevřela rozpravu. 

K materiálu proběhla diskuse. V diskusi vystoupili Ing. Petr Straka, Mgr. Bočková, Ing. Bilanová, 

Mgr. Lavička, Bc. Dvořák. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Drásov se usneslo, že naučná fit stezka Drásov bude pojmenována jako „Fit 

stezka Jeníka Svejkovského“. 

Hlasování: pro 11, proti 0, zdržel se 0 

  Usnesení č. 17 bylo přijato 

 

 

 

doc. Ing. Kolář Ph.D. - požadavek na provedení vyčištění místní komunikace ul. K Parku, které vzniká 

v souvislosti s probíhající rekonstrukcí vírského oblastního vodovodu 

Mgr. Bočková - společnost IMOS a.s. provádějící stavbu bude vyzvána ke sjednání nápravy 

 

Ing. Bilanová - ze strany občanů byly zaznamenány připomínky a dotazy k vybudování pumptrackové 

dráhy, zejména k zajištění bezpečnosti provozu 

V diskusi vystoupili Ing. Bilanová, Bc. Dvořák, Mgr. Bočková, Mgr. Lavička, doc. Ing. Kolář.  

Mgr. Bočková - zhotovitel díla fy Rezidence Trávnické s.r.o. bude vyzvána ke sjednání nápravy v 

rámci zajištění bezpečnosti provozu pumptrackové dráhy před vjezdem na místní komunikaci 

 

Mgr. Lavička - dotaz na možnost provozu workoutového hřiště na ul. Rafanda v zimním období 

Mgr. Bočková - z důvodu bezpečnosti provozu bude workoutové hřiště v zimním období uzavřeno 

 

Ing. Raichl - v jakém stadiu je šetření poškození majetku obce sprejery v lokalitě Drásovská humna 

Mgr. Bočková - záležitost předána k šetření Policii ČR, pachatel identifikován, poškozená stavba bude 

opravena zhotovitelem, náklady na opravu uhradí pachatel, k poškození majetku došlo na několika 

místech v obci 

 

Ing. Jaroš - návrh na vybudování osvětlení v lokalitě Drásovská humna 

V diskusi vystoupili Mgr. Lavička, Bc. Dvořák, Mgr. Bočková. 

Mgr. Bočková - chybějící osvětlení v této části bude řešeno 

 

Mgr. Lavička - v ul. Malhostovická byly vykáceny vzrostlé stromy, dotaz zda bude provedena nová 

výsadba stromů 

Bc. Dvořák - na jaře 2023 bude v ul. Malhostovická zhotoven nový chodník, zeleň obnovena, výsadba 

stromů není plánována z důvodu rozsáhlého vedení inž. sítí 
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Mgr. Bočková - informovala o aktuální situaci plánované rekonstrukce zdravotního střediska, koncem 

listopadu bude rozhodnuto Ministerstvem průmyslu a obchodu o tom, zda bude přidělena dotace. 

Zhotovitelem akce je stavební společnost AQUA-GAS, s.r.o. Brno, která zvítězila v rámci výběrového 

řízení. 

V diskusi vystoupili paní Frydrýšková, pan Plevač, Mgr. Bočková. 

 

 

Starostka městyse Mgr. Martina Bočková poděkovala přítomným za účast a ukončila zasedání 

Zastupitelstva městyse Drásov v 18:55 hodin. 
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Přílohy zápisu: 

1)  Prezenční listina 

2)    Zveřejněná informace o konání zasedání dle § 93 odst. 1 zákona o obcích  

 

 

                   

 

 

 

Ověřovatelé zápisu:                              …………………………………….        dne …...……………… 

                                                                          Ing. Petr Straka 

                                                              člen Zastupitelstva městyse Drásov 

                                                                      

 

 

                                                   

                                                      ……………….…………………….       dne .………………….. 

                                                                            Ing. Eva Bilanová 

                                                               členka Zastupitelstva městyse Drásov 

 

 

 

 

Starostka:                                              ...……………………………………      dne .….………………. 

                                                                        Mgr. Martina Bočková 

                                                                      starostka městyse Drásov 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapisovatel:  …………………………………….           dne .….……………..                                                                                                                                          

                                                                               Iva Štěpánková 

 

 

                                             

 

Razítko obce: 

 

 

 

 

 

Vyvěšeno: dne ………………… 

 

 

Sňato:        dne ………………… 
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